

## Airport Shuttle Bus Service Timetable

## 機場穿梭巴士服務時間表

Hotel 酒店 ← → Airport 機場

Depart from Panda Hotel to Airport 由悦來酒店往機場	Depart from Airport to Panda Hotel 由機場往悦來酒店
由悦來酒店往機場  07:00  09:00  11:00  13:00  15:00  17:00  19:00  21:00  Pick-up Point: Concierge Desk Hotel Lobby After 21:00, only limousine service by advance arrangement is available.	
候車地點: 酒店大堂禮賓部 晚上 21:00 以後,只提供轎車預約服務。	候車地點: 香港國際機場入境大堂 機場穿梭巴土櫃檯 B18 晚上 21:00 以後,只提供轎車預約服務。

For departure from Panda Hotel to the Airport, please contact our Concierge (Ext. 4) directly for details.

Seat reservation must be made at least 24 hours prior to guest departure time.

The airport shuttle bus service is available at HK\$150 per single trip. (Miminum 2 passengers)

You may bring along two pieces of luggage free of charge. For extra piece, HK\$50 will be charged.

Shuttle bus service schedule is subject to change or cancel due to inclement weather or traffic congestion without prior notice.

由悦來酒店機場之穿梭巴士服務詳情,請直接聯絡禮賓部(內線4字)。 客人須於出發前最少24小時預留座位。 機場穿梭巴士每程收費港幣150元。(最少兩位乘客) 每位客人可免費攜帶兩件行李,而額外行李則每件收取港幣50元。 如天氣惡劣或遇到交通堵塞,穿梭巴士服務時間將作出變更或取消,而不作另行通知。